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Voorwoord 
 
Beste leden, 
 
2024 ligt alweer achter ons. Wat is het jaar snel voorbijgegaan! Het was opnieuw een 
prachtig tennisjaar, maar niet zonder uitdagingen. Een jaar waarin we samen veel 
hebben bereikt, obstakels hebben overwonnen en als vereniging sterker zijn geworden. 
 
Het jaar begon met behoorlijk wat kopzorgen. Baan 3 en 4 stonden lange tijd onder water 
en bleven onbespeelbaar. Ondanks inspanningen van vrijwilligers en externe experts, 
zoals het doorspuiten van drainages en het openen van putten, bleek niets te helpen. De 
banen droogden simpelweg niet op. De tijd begon te dringen, want de 
voorjaarscompetitie kwam snel dichterbij, en dat bracht een hoop druk met zich mee. 
 
Na uitvoerig onderzoek werd duidelijk dat de onderlaag van de banen niet meer in goede 
staat was. Dit dwong ons om keuzes te maken. We onderzochten alle mogelijkheden: 
renovatie leek op het eerste gezicht de meest haalbare optie qua tijd en kosten. Maar 
hoe lang zouden de banen daarna nog meegaan? Uiteindelijk hebben we als bestuur 
gekozen voor een meer toekomstbestendige aanpak: het volledig vervangen van de 
banen door nieuwe gravelplusbanen. 
 
Dankzij de inzet van een aantal leden vonden we een leverancier die kwalitatief 
hoogwaardige banen kon aanleggen, passend bij onze wensen en de gebruikte 
gravelsoort. Het traject vroeg om een intensieve planning en samenwerking, maar door 
ieders harde werk hebben we de hinder zoveel mogelijk kunnen beperken. Tot onze 
opluchting en blijdschap konden we zelfs een deel van de voorjaarscompetitie weer 
spelen op baan 3 en 4. Nu, met deze nieuwe banen, zijn we verzekerd van een duurzame 
oplossing waar we als vereniging nog jarenlang plezier van zullen hebben. 
 
Naast deze grote operationele klus was 2024 vooral ook sportief gezien een jaar om trots 
op te zijn. De deelname aan de verschillende competities was wederom hoog, waarbij 
de vrijdagavondcompetitie uitzonderlijk populair bleek. Ook al onze toernooien waren 
een groot succes, met enthousiaste deelnemers en een prachtig aantal toeschouwers. 
Het was geweldig om te zien hoe de club bruist van de energie en het plezier, zowel op 
als naast de baan. 
 
Financieel staan we er gelukkig ook gezond voor. De aanleg van de nieuwe banen was 
een onverwachte uitgave, maar dankzij jaren van zorgvuldig financieel beleid hebben we 
deze kosten volledig uit eigen middelen kunnen dekken. Het is een geruststellende 
gedachte dat we, ondanks deze investering, nog altijd een gezonde boekhouding 
hebben. In een tijd waarin veel verenigingen moeite hebben om financieel overeind te 
blijven, mogen we daar met recht trots op zijn. 
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Natuurlijk zijn deze successen niet vanzelf gekomen. Ze zijn het resultaat van de 
tomeloze inzet en betrokkenheid van onze leden, vrijwilligers, commissies en het 
bestuur. Van het organiseren van competities en toernooien tot het ondersteunen bij 
grote projecten zoals de aanleg van de nieuwe banen: iedereen heeft zijn steentje 
bijgedragen. Het is die gezamenlijke inzet die onze vereniging zo bijzonder maakt. 
 
Met veel vertrouwen kijk ik uit naar 2025. Een nieuw jaar vol sportieve hoogtepunten, 
gezelligheid en hopelijk weer mooie momenten op en rond de baan. Laten we samen 
bouwen aan een sterk, gezond en plezierig verenigingsjaar. 
 
Met sportieve groet, 
 
Jacco Bakker 
Voorzitter Dash’35 
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1. Organisatie 
1.1. Bestuur 
 
Het bestuur van Dash’35 bestond in 2024 uit een dagelijks bestuur bestaande uit de 
voorzitter, secretaris en penningmeester en algemeen bestuur.  
 

Functie Naam 
Voorzitter Jacco Bakker 
Secretaris Yvette Buitenhuis 
Penningmeester Harold van Krimpen 
Technische Zaken Arthur Pinkse 
Jeugdzaken Janne Schmidt-Wijk 
Horeca Otto van Wort 
Accommodatie Joost Sterenborg 

 
Toelichting: 
Bestuurslid Jeugdzaken, Janne, is in augustus afgetreden, secretaris, Yvette, is in 
november afgetreden en bestuurslid Accommodatie, Joost, is eind december 
afgetreden. De open posities wil het bestuur zo snel mogelijk vullen maar het is een 
uitdaging om hier leden voor te vinden. 
 

1.2. Commissarissen 
 
Dash’35 heeft enkele commissarissen die het bestuur bijstaan in de uitvoering van een 
aantal belangrijke taken.  
 

Commissaris Naam 
Breedte Tennis Helen Stevens 
Financiële administratie Edwin Kleiweg 
Leden administratie Edwin Kleiweg 
Trainingscoördinator Edwin Kleiweg 

 

1.3. Commissies 
 
Een verening als Dash’35 met gemiddeld zo’n 700-750 leden kan niet zonder vrijwilligers. 
Om alle activiteiten op en rond de tennisbanen en ons park soepel te laten verlopen zijn 
er diverse commissies.  
 
Elke commissie bestaat uit een groep(je) vrijwilligers die met veel passie zorgdragen dat 
alles goed verloopt, georganiseerd wordt en er representatief bij ligt/staat (denk aan het 
park & onze gebouwen). Hieronder het overzicht van de commissies met daarbij de 
voorzitter(s) van deze commissie. 
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Commissie Naam 
Clubhuis & Terrein (CluTeCo) Harry Wendt & Wim Pinkse 
Onderhoud groen Vacature 
Commissie Wedstrijd Tennis (CWT) Arthur Pinkse 
Jeugd Commissie Claudia van Arkel 
Rolstoelcommissie Marianne van de Meiracker 
Dash’35 Open Toernooi Commissie Pieter van Es 
Dash’35 45+ en 65+ Toernooi 
Commissie 

Edwin Kleiweg 

Senior50+ eendagstoernooi Henny Radenborg 
Woensdagochtend DD competitie Willy van Loon 
Donderdag 50+ competitie Harriet de Koning 
Tennis Kennis Commissie Helen Stevens 
Racketavond Peter Verboon 
Jeugd Kamp Commissie Arthur Pinkse 
Activiteitencommissie Helen Stevens 
Horeca Commissie Marjolein van den Berg 
Open Jeugd Toernooi Claudia van Arkel 
Schenkeldijkhal Bestuur René van Loon, Luc Pepels, Erik van den 

Berg 
 
 

1.4. Vrijwilligers 
 
Naast de commissies zijn er binnen Dash’35 ook een aantal vrijwilligers die zich met 
individuele activiteiten of andere zaken bezig hebben gehouden in 2024. Hieronder het 
overzicht. 
 

Verantwoordelijkheid Naam 
Familie Toernooi & Ouder-Kind Toernooi Marcel de Bot 
Lief & Leed Myra Murk 
Vertrouwenspersoon Claudia van Arkel 
IT Hans Boogaard 
Communicatie Sheila Badoux 
Website Sheila Badoux 

 
 

1.5. Trainers 
 
Het aantal clubleden dat training volgt is dermate groot dat we al enkele jaren naast 
onze vast clubtrainer Peter Paul Passchier, ook gebruik maken van trainingsorganisatie 
At Vantage.  
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Onder leiding van Christian Vroomen geven diverse gediplomeerde trainers een aantal 
uur per week les bij onze vereniging.  
 

2. Het jaar 2024 in vogelvlucht 
2.1 Activiteiten 
 
Dash’35 TennisKennis 
 
De wekelijkse TennisKennis is van april t/m september goed bezocht door nieuwe leden. 
Velen stromen gedurende het seizoen ook door naar bijvoorbeeld de Racketavond en 
zien we terug bij andere activiteiten, competities en toernooien. Het TennisKennis team, 
bestaande uit Helen Stevens, Karin Jansen, Andrea Heijnen, Knight Kunsen en Laurens 
Karstens, begeleidde de beginnende tennissers in de periode van april t/m september.  
 
 
Dash’35 Racketavond 
 
In de periode van april t/m september organiseren we elke maandagavond de 
Racketavond. Alle volwassen leden kunnen hieraan meedoen. Ook in 2024 is de 
racketavond goed bezocht. 
 
 
Dash’35 Familietoernooi  
 
Op zondag 1 september vond het jaarlijkse familie/ouder-kind toernooi plaats. 
 
Na een paar jaar met wat minder weer, was het dit jaar zonnig en warm. Er waren dan 
ook flink wat inschrijvingen. Een gezellige dag voor jong en oud die dit jaar voor de 25e 
keer door Marcel de Bot is georganiseerd. 
 
In de vroege ochtend gingen de kleintjes van start. Samen met de ouders begonnen we 
o.l.v. Marcel de Bot met de warming-up. Ondertussen werden er mini veldjes opgezet 
door de jeugdcommissie . En werden er leuke wedstrijden gespeeld. Na afloop was er 
een lunch. Speciale dank aan Maaike, Arthur, Janne, Laurens en de 
jeugdcommissie. Die hebben geholpen om deze ochtend in goede banen te leiden.  
 
Rond 11.00 begonnen we met de volwassenen. Leuke wedstrijden werden er gespeeld. 
Inmiddels was de temperatuur verder opgelopen. Tussendoor heeft iedereen genoten 
van de heerlijke lunch. 
 
Toen de meeste mensen 3 wedstrijden hadden gespeeld. Hebben we rond de klok van 
15.00 besloten om te stoppen. We hebben toen alleen nog een super tiebreak finale 
gespeeld. Het was een geslaagde dag.  
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2.2 Interne competities 
 
Donderdagochtend 50+ competitie 
Sinds jaar en dag wordt er op de donderdagmorgen op de tennisbanen op ons park een 
zgn. 50+ competitie georganiseerd. Het uitgangspunt voor deze 50+ competitie is dat 
vooral het tennisplezier voorop moet staan. Door extra aandacht te geven aan het indelen 
van de spelers hopen we dan ook dat alle spelers leuke partijen kunnen spelen.  
 
De invulling van deze 50+ competitie komt in essentie op het onderstaande neer: 
- Vanaf begin april tot eind augustus worden op donderdagen vanaf 09.30 uur 4 partijen 

van 1 uur  ingepland, waarbij normaliter iedereen een DD of HD speelt én een GD. Na 
Afloop van elke partij vindt er een registratie van de resultaten plaats 

- Voor elke deelnemer wordt maandelijks een speelschema op individuele basis 
opgesteld en per email naar alle deelnemers worden verzonden. Zo veel als mogelijk 
wordt daarbij  rekening gehouden met de speelsterkte van elke deelnemer.  

 
Aan het einde van het seizoen, in 2024 was dat op donderdag 29 augustus, hebben we 
deze competitie afgesloten met een gezamenlijke barbecue en gezellige muziek.  
 
Het aantal deelnemers bedroeg het afgelopen seizoen 80, te weten 44 dames en 36 
heren. Uit de reacties van de diverse deelnemers mag de conclusie getrokken worden, 
dat deze competitie nadrukkelijk in een behoefte voorziet. Alle reden dus om ook in het 
seizoen 2025 deze competitie in deze opzet te continueren. 
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2.3 Toernooien 
 
Dash’35 Open Toernooi & NRT-500 
 
Na een oproep in de Dash’35 nieuwsbrief hebben we een nieuwe hoofdsponsor voor het 
toernooi gevonden. Dash’35 lid Mike de Gruijl van TSS Hypotheken reageerde positief en 
zo geschiedde. We zijn erg blij dat we met TSS Hypotheken een nieuwe hoofdsponsor 
hebben gevonden naast onze Premium en Ooicial Partners: DMarc Advisor, HAJE 
Verbouw, Bert van Es Installatietechniek, DVA, Fysio Papendrecht / FIT Vision, Pieter van 
Es Administratie, Advies & Organisatie, Winford Collega, Tennis Tuning, Jupiter Bouw, 
Chaletbouw opmaat.nl, Indoorcompetitie.nl en Floortec Schilten. 
 
Van 4 t/m 11 augustus konden we een week lang genieten 
van het NRT-500 & Open Toernooi en was het gezellig druk 
op en rond de tennisbanen. 
 
Met 47 onderdelen, 385 inschrijvingen en bijna 500 
deelnemers was het weer een mooi vol programma en 
hebben we genoten van de vele mooie en spannende 
partijen op ons park. Ook Laura’s Keuken was weer van de 
partij om de maaltijden gedurende de week te verzorgen 
vanuit de keuken en onze eigen horecacommissie heeft de 
bardiensten gedraaid. 
 
Een paar fun-facts over het toernooi: 
- De speler met de beste actuele rating was Zachary Eisinga met een rating van 

0,4092. Hij heeft overigens het NRT-500 niet gewonnen, dat was Miko Wasserman. 
- Sil Hollemans is al sinds 2020 een vaste NRT-deelnemer want hij deed dit jaar voor 

de 5e keer mee. 
- De jaarlijkse loterij had dit jaar meer dan 100 prijzen en we hebben dus weer veel 

leden blij kunnen maken met een mooie prijs die beschikbaar werd gesteld door 
allerlei lokale en nationale ondernemers. 

 
Met dank aan TSS Hypotheken was 
ons park ook sfeervol en feestelijk 
aangekleed. In plaats van een rode 
loper lag er dit jaar vanaf de ingang 
naar het toernooihok een oranje 
loper met langs de loper diverse TSS 
Hypotheken beachvlaggen en op elk 
baanblok hing een spandoek.  
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45+ en 65+ Toernooi 
 
Het 45+ en 65+ toernooi van dit jaar was wederom een groot succes! Met maar liefst 165 
inschrijvingen vanuit 26 verschillende verenigingen werd opnieuw duidelijk hoe geliefd 
dit toernooi is en hoe hoog onze vereniging in de regio wordt gewaardeerd. Het groeiende 
deelnemersveld benadrukt de populariteit en kwaliteit van dit jaarlijkse evenement. 
 
Dit jaar had een extra bijzonder tintje, omdat 
het het laatste jaar was waarin Edwin, Knight 
en Jacco de organisatie in handen hadden. 
Ter gelegenheid hiervan én dankzij een gulle 
sponsor ontvingen alle deelnemers een 
prachtig tennisshirt als aandenken. Een mooi 
gebaar dat deze speciale editie van het 
toernooi perfect markeerde. 
 
Wij kijken met veel plezier terug op de 
afgelopen vier jaar waarin wij dit toernooi hebben georganiseerd. Het was een 
fantastische ervaring waarin we hebben mogen genieten van leuke reacties, spannende 
wedstrijden en gezellige avonden. Precies waar het allemaal om draait! 

 
Tot slot willen we onze deelnemers, 
toeschouwers, vrijwilligers en sponsoren 
hartelijk bedanken voor hun bijdrage aan 
het succes van het toernooi. Dankzij jullie 
enthousiasme en betrokkenheid is het 
ieder jaar weer een evenement om trots op 
te zijn. Het was een eer om dit samen met 
jullie te mogen doen. 
 
  

2.4 Jeugd 
 
De jeugdcommissie heeft in 2024 weer diverse activiteiten georganiseerd waaronder: 
Carnaval Tennis, een bezoek aan het ABN Amro Open in Rotterdam, Het Open 
Jeugdtoernooi, het jeugdkamp samen met C.C.,  de Bal & slagvaardigheidsdag, de Jeugd 
Clubkampioenschappen, Glow-in-the-Dark tennis en de Halloween Racketavond. 
Kortom een mooi vol programma met activiteiten speciaal voor de jeugd.  
 
Om ook nog nieuwe jeugdleden te werven was er Schooltennis in mei. 
 
Het blijft wel een uitdaging om voldoende vrijwilligers te vinden om jeugdactiviteiten te 
organiseren. De jeugdcommissie doet daarom een oproep aan leden en ouders van 
jeugdleden om zich te melden bij de jeugdcommissie als zij interesse hebben om een 
keer mee te helpen. 
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2.5 Commissies 
 
2.5.1. Cluteco commissie 
 
Door een extreem natte winter hebben we begin 2024 gecontateerd dat baan 3 en 4 
constant geheel of gedeeltelijk onder water stonden. Omdat we zelf de problemen niet 
konden oplossen hebben we Bert van Es Installatietechniek ingeschakeld. Het probleem 
bleek toch ingewikkelder dan we aanvankelijk dachten. We zagen ons genoodzaakt om 
al die putten bloot te graven en ook een stuk van het riool zelf. Daarvoor hebben we 
Hoveniersbedrijf De Groenem ingeschakeld die een deel van de beplanting en de bomen 
tijdelijk en gedeeltelijk ook definitief hebben verwijderd om voldoende werkruimte te 
kunnen vrijmaken. Met de zwaarste spuitapparatuur die zij maar op de markt konden 
vinden, is het uiteindelijk gelukt.  
 
Na verder overleg over de drainage met aannemersbedrijf LMB, en onze eigen voorkeur 
om baan 3 en 4 net zoals 5 t/m 8 onder afschot aan te leggen, zijn we uitgekomen bij 
Tennisbouw. 
 
Tennisbouw heeft voortvarend de werkzaamheden aangepakt waarbij de nieuwe 
drainage dwars op de oude drainage is aangelegd (vanwege de dichte bomenrij achter 
het hek) en de gravellaag is vervangen door een nieuwe Gavel Premium Plus laag die veel 
dunner (3 cm) is dan de oude sterk “verkleide” toplaag die net als bij de banen 5 t/m 8 
onder afschot zijn aangelegd.   
 
Ondanks het vele werk is het gelukt om de banen enkele weken na de start van de 
competitie in gebruik te nemen.  
 
Verdere werkzaamheden die de CluTeCo commissie heeft verricht zijn o.a. het 
schoonhouden van banen en terreinen naast de werkzaamheden die BHS verricht. 
Tijdens de competitieperiode en onze toernooien zijn we wekelijks/dagelijks aanwezig 
om allerhande klusjes op te pakken. Daarnaast gedurende de periode van oktober t/m 
maart, komen we bij elkaar op elke dinsdagmorgen. We hebben een kluslijst en die 
proberen we met de huidige groep zoveel mogelijk op te pakken. Echter, er is dringend 
behoefte aan aanwas met wat jeugdiger leden want de huidige CluTeCo groep is echt op 
leeftijd, dus voel je je geroepen, laat wat van je horen! Dat geldt voor de klussers, maar 
ook voor de tuinploeg, mede door het ontbreken van Ad en Leida van Zanten. 
 
 
2.5.2. Lief & Leed commissie 
 
Lief & Leed is een commissie verzorgd door Myra Murk, die zich namens de vereniging 
inzet bij speciale gebeurtenissen zoals geboorte, huwelijk, ziekte of bij overlijden. Ieder 
lid maar ook oud-leden of familieleden kunnen Lief & Leed hiervan op de hoogte stellen. 
Je kunt Myra bereiken via jmmurk@xs4all.nl  
 

mailto:jmmurk@xs4all.nl
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Op de website hebben we sinds 2023 een In Memoriam pagina ingericht 
https://dash35.nl/in-memoriam/. Op het moment dat er vanuit de familie een 
overlijdensbericht binnenkomt bij ons, dan plaatsen we hier een overlijdensbericht op 
verzoek van vaak de familie. 
 
In 2024 zijn de volgende leden overleden: Leida van Zanten en Ron Jansen. 
 
Myra heeft eenmaal een bezoek aan huis afgelegd met bloemen en 10 x een kaart 
verstuurd na bericht te hebben ontvangen van een huwelijk, ziekte/operatie en 
overlijden. 
 
2.5.3. Rolstoelcommissie 
 
Onze rollersgroep is ook in 2024 enthousiast blijven tennissen en heeft zich uitgebreid 
met een paar nieuwe leden.  
 

Ivar van Rijt heeft deelgenomen aan meerdere 
internationale toernooien en is in Frankrijk 
wereldkampioen geworden bij de jeugd.  
Daarnaast heeft hij weer deelgenomen aan de US Open 
en is daar in de dubbelspel kampioen geworden. Bij de 
singles heeft hij de 2e plaats veroverd.  
Onze clubtrainer Peter Paul was dit jaar mee als zijn 
coach. Dank aan een ieder die d.m.v. van sponsoring op 

enigerlei wijze deelname heeft mogelijk gemaakt.  
 
Diverse andere rolstoelleden deden mee aan verschillende nationale en internationale 
toernooien: Marijn en Lotte namen daarnaast ook deel aan de talententraining van de 
KNLTB en hebben ons land vertegenwoordigd tijdens het World Team Cup toernooi in 
Antalya, Turkije in mei van dit jaar. Ook bijzonder zijn onze leden met meer beperkingen 
die laten zien dat je met doorzettingsvermogen en geduld mooie stappen vooruit kunt 
maken.              
Het aantrekken van nieuwe leden blijft een 
onderwerp dat de aandacht van de 
rolstoelcommissie heeft, de in 2024 
uitgevoerde acties (o.a. een clinic op een 
school voor kinderen/jongeren met een 
beperking) hebben nog niet geleid tot nieuwe 
leden.  
 
 
De berging voor de rolstoelen wordt door 
iedereen als heel plezierig ervaren. Iedereen heeft nu de mogelijkheid om te komen 
spelen wanneer men wil.  
 
Helaas is er aan de toegankelijkheid van de Schenkeldijkhal in 2024 nog niets veranderd 
en dat is dus nog steeds een probleem. Wel is er hierover diverse keren contact gelegd 

https://dash35.nl/in-memoriam/
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met het bestuur van de hal. We hopen dat per oktober 2025 de hal voor onze rollers, 
maar ook voor anderen met een lichamelijke beperking, wél toegankelijk is en zij ook 
gebruik kunnen maken van kantine en toilet. De commissie heeft aangeboden bij dit 
traject te willen ondersteunen. 
 
De Esther Vergeer Foundation blijft ons actief ondersteunen waar zij kunnen. 
 
Het contact met Vreedonk en haar bewoners is dit jaar minimaal geweest. We streven 
ernaar in het nieuwe jaar dit contact nieuw leven in te blazen, zowel met Vreedonk als 
met de andere buurtbewoners. Hoe? We willen ze weer gericht uitnodigen voor het 
bezoeken van ons park tijdens toernooien en we willen onderzoeken of een 
buurtactiviteit op ons park van toegevoegde waarde kan zijn.  
 
 
2.5.4. Horecacommissie 
 
Ook in 2024 heeft de vaste groep Horeca-vrijwilligers er weer voor gezorgd dat op vele 
doordeweekse dagen zowel overdag als ’s avonds de bar open was en leden voor een 
drankje of een broodje/snack terecht konden. Bij verhindering door vakantie of ziekte 
regelde men onderling vervanging. Twee keer per seizoen komen wij met alle vrijwilligers 
bij elkaar om ideeën en verbeterpunten te bespreken en er zijn in 2024 geen wijzigen 
geweest in de groep vrijwilligers. 
 
Resultaat 2024 
Het resultaat van de kantineopbrengst is wederom positief. De viering van het 50 jaar op 
de Monarda 1A en de diverse toernooien heeft hier zeker aan bijgedragen. 
 
50 Jaar op de Monarda 1A 
Wij hebben dit jaar de laatste competitiedag gecombineerd met het feest Dash’35 50 
jaar op de Monarda 1A’ in samenwerking met de activiteitencommissie. De opkomst was 
groot en met een uitgebreide BBQ, een pub quiz en de aanwezigheid van een DJ  was het 
een geslaagde avond.  
 
Toernooien 2024 
De toernooien zijn voorspoedig verlopen. Een goede bezetting van - met name het open 
toernooi - en het mooie weer zorgden voor prima baromzet. Tijdens de toernooien 
hebben naast de  horecavrijwilligers ook andere leden bardiensten gedraaid waardoor 
de personele bezetting tijdens de toernooien op orde was. 
 
Competitie  
Op de competitie vrijdagavonden, zaterdagen en zondagen zijn de vaste horeca 
vrijwilligers weer ondersteund door de competitieteams die hun verplichte 
teambardienst hebben gedraaid. Dit is soepel verlopen.  
 
 
 
  



 

 14 

2.5.5. Activiteitencommissie 
 
In 2024 is men van start gegaan met een Nieuwjaarsborrel. Deze is bezocht door een toch 
al=jd beperkte groep leden, maar het maakte het niet minder gezellig. En de zelfgebakken 
oliebollen gingen erin als koek. 
 
Eind maart was de Open Dag, in combina=e met het Vrijwilligersevent.  
De Open Dag is redelijk bezocht en heeE een aantal nieuwe leden opgeleverd. 
 
Bij het  Vrijwilligersevent werden  onze  vrijwilligers even in het zonnetje gezet, ontvingen 
een kor=ngskaart voor de Dordtpas en konden genieten van een lekker italiaans/frans buffet. 
Helaas kon er door de minder goede weersomstandigheden niet getennist worden, maar dat 
mocht de gezelligheid niet drukken. 
 
Op de laatste compe==e- zaterdag, begin juni, heeE de commissie, die daarvoor aangevuld 
was met een paar enthousiaste leden, een feest georganiseerd om te vieren dat we  50 jaar 
op de Monarda geves=gd waren. De barbecue voorafgaand aan het feest werd bezocht door 
ruim 150 leden, waarna de beentjes van de vloer konden op muziek verzorgd door een DJ  en 
Dash’35 tennis kennis gemeten werd door middel van een pubquiz. En wie wilde kon zich op 
dat moment laten ‘vereeuwigen’ mbv  een fotoshoot.  
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3. Competitie 2024 
 
Wij kijken als CWT terug op een succesvol jaar ondanks de renovatie van de banen 3 en 
4 in het voorjaar wat de nodige uitdagingen met zich meebracht. Met 55 
competitieteams in het voorjaar, waarvan 15 jeugdteams en 40 teams in het najaar 
waarvan 14 jeugd zijn we als club weer wat gegroeid t.o.v. de jaren ervoor.  
 
De vrijdag avond is onverminderd een succes. In het najaar hebben we voor het eerst op 
de vrijdag moeten teleurstellen omdat we het maximaal aantal teams hadden bereikt. 
Gelukkig konden deze teams op andere dagen onderdak vinden.  
 
Qua jeugd lag het aantal teams ongeveer gelijk aan het jaar ervoor. Net als in 2022 en 
2023 werd de vrijdagavondcompetitie in het voorjaar 2024 om en om gespeeld. De ene 
week de dames en heren competitie, de andere week de gemengde competitie. De 
voorkeur voor de vrijdagavond blijft de CWT verrassen want door drukte wordt er tot laat 
door gespeeld op de vrijdagavond terwijl de zaterdag meer ruimte geeft en men vroeger 
klaar is.   
 
Op de zondag hebben we het aantal teams vast kunnen houden. Het 1ste team 
kampioen geworden en spelen zij komend jaar weer 1ste klasse gemengd op het park in 
het jaar dat Dash’35 90 jaar bestaat. Zowel heren 1 35+ als Dames 1 hebben wederom 
goed gepresteerd in hun hoogste klasse op zondag. Helaas is het 2e gemengde team 
door omstandigheden net gedegradeerd maar de CWT zal hierdoor weer promotie 
aanvragen voor dit team.  
 
De CWT bouwt voort aan de zaterdag en zondag om ook daar meer teams te krijgen wat 
goed is voor de club. Met de vele jeugdteams die doorstromen naar de 17+ competities 
moet dit lukken. 
 
De doorgevoerde verbeteringen in de horeca waren goed zichtbaar en werden met alleen 
maar positieve reacties ontvangen. Ook is men inmiddels gewend aan de 
teambardiensten die een succes blijken te zijn en welkome verlichting voor de poule van 
bardienstleden. De kantine in eigen beheer (incl maaltijden en competitieschalen) kan 
hiermee als juiste keuze worden gezien. De najaarscompetitie was een herhaling van het 
jaar ervoor veel mooie dagen maar ook regen en inhaaldagen. Gelukkig liepen de 
inhaaldagen dit jaar wat minder ver door dan vorig jaar. 5 speeldagen is wel goed 
bevallen en de KNLTB houd dit vast. 
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4. Financiën 
 
Het bestuur kan over het jaar 2024 melden dat Dash’35 een gezonde vereniging is.  
Het financieel verslag wordt met de stukken van de ALV gedeeld met alle leden. 
 
Ledenaantal 
 

 
 

 
 
Sponsoring 
Sponsoring heeft ook in 2024 meegeholpen aan de gezondheid van de vereniging naast 
de contributies van de leden en opbrengsten van de bar. Juist door sponsoring van 

Jeugd meisjes Jeugd jongens Dames Heren Totaal
01/01/2024 60 76 263 274 673
01/08/2024 78 98 287 296 759
31/12/2024 86 106 300 307 799
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bedrijven, in welke vorm dan ook, kunnen we activiteiten blijven organiseren en is de 
financiële bijdrage van leden voor een activiteit minimaal. 
 
Echter, nieuwe sponsoren kunnen we zeker gebruiken! Daarom ook een oproep aan alle 
leden. Werk je bij een bedrijf of heb je zelf een bedrijf en interesse om onze vereniging te 
sponsoren of bijvoorbeeld een toernooi of activiteit, meld je dan bij het bestuur. Er zijn 
verschillende sponsorpakketten die we aanbieden per jaar. 
 
In 2024 waren deze bedrijven sponsor bij Dash’35: 
 
Reclamebordsponsoren 

• Hogeman Beveiligingen 
• Vijfvinkel Trossel Makelaars 
• Tennishal Schenkeldijk 

 
Winddoeksponsoren 

• Floortec 
• Schilten  
• Mynt B.V. 
• HAJÉ Verbouw 
• Fles & Mes 
• Installatietechniek Bert van Es 
• Pieter van Es Administratie, Advies & Organisatie 

 
Business Leden 

• Xsiting b.v. 
• Mynt B.V. 
• Houtgroep van Drimmelen B.V. 
• Pieter van Es Administratie, Advies & Organisatie  
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5. Een blik vooruit 
 

5.1 Competitie 2025 
 
Voor komende jaren zetten we in op het laten groeien van het aantal competitieteams in 
de breedte. Vooral de donderdag- en vrijdagavond zijn de kweekvijvers voor nieuwe 
spelers en speelsters die graag competitiespelen en we zien ook voor het voorjaar 2025 
dat er op die dagen weer een behoorlijk aantal nieuwe competitiespelers zijn 
bijgekomen.   
 
De vrijdagavond competitie is daarmee zo populair dat we komend jaar wellicht weer 
één of twee teams teleur moeten stellen. We zullen teams proberen te motiveren om op 
andere dagen competitie te gaan spelen. Vooral op zaterdag en donderdagavond is nog 
plek. En zullen criteria moeten opstellen om te bepalen op basis welke team dan 
eventueel moet afvallen. 
 
Voor de zondag is de inzet om de eerste klasse te handhaven voor ons vlaggenschip en 
de goede opbouw in klassen te handhaven.   
Een speerpunt voor de komende jaren is om onze sterkste eigen jeugd naar de zondag 
competitie door te laten groeien. Er komt een leuke lichting aan, waar potentie is zit. Dat 
gaat zorgen voor de noodzakelijke verjonging van de spelersgroep op de zondag. Wel is 
het zo dat bij de overgang van middelbare school naar studeren niet iedereen door kan 
en wil gaan. Helaas zijn een aantal spelers van de twee jeugd teams die vorig jaar waren 
doorgeschoven wegens studie gestopt waardoor we deze teams helaas moesten 
terugtrekken. De spelers die wel competitie willen spelen zullen we zo veel mogelijk 
proberen onder te brengen in de andere teams. Gelukkig komen er ook spelers terug, 
waardoor we komend voorjaar een nieuwe gemengd team hebben kunnen formeren. 
 

5.2 Rolstoelcommissie 2025 
 
Voor 2025 staan weer een aantal nieuwe acties op de planning waarbij we ons dit jaar 
ook zullen richten op de zoektocht naar leden die de schoolleeftijd ontstijgen. 
 
Onze voornemens zijn om: 
- De rollers meer proberen deel te laten nemen  aan clubactiviteiten  
- Een gezamenlijke activiteit in de vorm van een deelname aan een toernooi elders en 

de  leden die daar niet aan (kunnen) deelnemen wel mee nemen als supporters. 
 
Wat betreft ledenwerving rolstoelstennis:  
- De commissie onderzoekt de mogelijkheden tot het maken van promotie filmpjes 

voor diverse doelgroepen.  
- Contact met de gemeente Dordrecht of en hoe zij hier een bijdrage aan kunnen 

leveren 
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- Contact met een aantal huidige sponsoren hiervoor 
- Contact leggen met fysiotherapeuten binnen Dash’35 om te onderzoeken op welke 

manier we cliënten kunnen benaderen om het rolstoeltennis te proberen.  
- Het aanbieden van een clinic aan Kiem en de Brug, de scholen voor kinderen met 

o.a. een motorische beperking in de regio. 
 

5.4 Activiteitencommissie 2025 
 
In 2025 bestaat Dash’35 90 jaar en daar zal door de ac=viteitencommissie extra aandacht 
worden besteed.  
 
Het  is de inten=e van de commissie door het jaar heen elke maand een ac=viteit te 
organiseren in het teken van dit 90 jarig bestaan. Op het programma staat naast de vaste 
ac=viteiten  een snerUoernooi, een  ouderwetse klaverjasavond, een nieuwerwetse pubquiz, 
natuurlijk een groot feest met een band, een club-racketavond en een afsluitende borrel. We 
hopen vele leden, nieuw-oud-jong, bij deze ac=viteiten te begroeten. 
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6. Tot slot 
 
In 2024 waren er weer volop ac=viteiten op ons mooie park. Over een aantal van deze 
ac=viteiten heeE u kunnen lezen in dit jaarverslag. Deze bruisende evenementen en 
spor=eve hoogtepunten waren niet mogelijk geweest zonder de inzet van een groot aantal 
vrijwilligers. 
 
Om ervoor te zorgen dat iedereen ook de komende jaren kan blijven genieten van al deze 
ac=viteiten, hebben we jouw hulp nodig! Heb jij in 2025 een paar uurtjes over en wil je de 
vereniging een handje helpen? Je hoeE echt niet meteen in het bestuur of een commissie - al 
met een paar uurtjes per jaar maak je al een groot verschil. 
 
Meer weten? Stuur dan een berichtje naar: secretaris@dash35.nl en we nemen contact met 
je op om te horen hoe jij jouw steentje wil bijdragen. 
 
Dash'35 heeE jou nodig!*** 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jacco Bakker 
VoorziUer Dash'35 
 

mailto:secretaris@dash35.nl

